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Hva:	 AK	møte	nr.	1	2016	–	nr.	10	2014	-	2016	

Dato/Tid:	 13.01.2016	

Hvor:	 Telefonmøte	kl.	2000	-	2130	

Tilstede:	 Elling	Breivik,	Lars-Inge	Graabakk,	Andrea	Bell	Pedersen,	Nina	Baardseth,	Anne	
Cathrine	Enstad	og	Karina	Birkelund		

Forfall:	 Claus	Ryste	

Kopi:	 Skistyret	–	NSF	administrasjon	

Referent:	 Anne	Cathrine	Enstad	

	
AGENDA		
1.	Junior	VM	
2.	Økonomi	
3.	Avtale	klesponsor	
4.	NM	Senior	
5.	Møtedato	
6.	Eventuelt	
	
RAPPORTERING	
	

• Kort	status	økonomi:	
Alle	inntekter	for	2015	er	klare,	og	det	kommer	en	ny	kostnadsrapport	den	
14.januar.	
Foreløpige	tall	viser	et	overskudd	for	2015,	noe	styret	må	si	seg	fornøyd	med.	
Det	er	likevel	verdt	å	notere	at	AK	tidvis	ikke	er	fornøyd	med	de	økonomiske	
rapportene	fra	økonomi	avdelingen	i	NSF.	
Foreløpig	rapport	vil	foreligge	på	skistyremøte	den	20.januar,	mens	endelig	
årsregnskap	er	forventet	medio	februar.	
	

• Skipolitisk	dokument:	
Einar	og	Stefan	har	jobbet	godt	med	dette	dokumentet	fra	alpint.	
Ber	likevel	om	at	hele	styret	leser	gjennom	første	utkast,	og	melder	evt	inn	
kommentarer	og	synspunkter	til	Claus	og/eller	Stefan	så	de	kan	ta	det	med	seg	i	det	
videre	arbeidet.	
	

• NM	Senior	2016	på	Oppdal.	
Elling	har	vært	i	kontakt	med	arrangørene,	og	de	er	godt	i	rute.	
Det	er	også	opprettet	dialog	mellom	arrangør/Oppdal	IL	og	Marit	Gjærland	for	å	se	
på	muligheten	for	at	det	kan	lages	en	«Bakke	i	bakken»	i	Hovdin,	for	å	kunne	foreta	
nødvendige	oppgraderinger	av	løypa	–	det	være	seg	snøproduksjonsanlegg	og	lys.	
Det	er	ønske	om	at	hele	AK	stiller	den	siste	helgen	av	mesterskapet.	
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Alle	melder	fra	snarest	mulig	til	Claus	om	de	kommer	eller	ikke.	
	

• Ny	klesavtale:	
AK	orienert	om	pågående	forhandlinger.	
	

DISKUSJONS-	OG	VEDTAKSSAKER			
	

• Junior	VM	Sochi:	

Vi	startet	diskusjonen	med	å	avgjøre	om	Nina	Baardseth	evt	er	innhabil	pga	egen	sønn	og	

evt	deltagelse	i	mesterskapet.	Enighet	om	at	hun	ikke	er	inhabil.	

	

Detter	er	et	dyrt	arrangement,	og	styret	støtter	det	sportslige	apparatet	i	at	vi	her	ikke	

kan	sende	løpere	får	å	oppnå	mesterskapserfaring,	annet	enn	at	vi	kun	sender	de	som	er	

kvalifisert	eller	trenervurderes	inn.	

Vil	bli	+-	8	løpere	totalt.	

	

Det	vil	utarbeides	en	long	list,	og	det	er	ok	at	Stefan	starter	med	arbeidet	for	å	innhente	

personopplysninger	til	løpere	på	denne	long	listen,	for	å	være	forberedet	til	

visumsøknader	når	endelig	uttak	foreligger.	

	

• Senior	NM	og	Kongepokal:	

Kongepokal	skal	deles	ut	i	både	herre-	og	dameklassen,	og	den	går	til	beste	

enkeltprestasjon	gjennom	hele	arrangementet.	

Denne	avgjørelsen	tas	av	sportssjef,	landslagstrener,	AK	leder	og	president	i	NSF(evt	

hans	stedfortreder).	

• Møter:	

Neste	styremøte	–	telefonmøte	26.januar	kl.	2000.		

	

Deretter	er	neste	den	12.februar	på	Lillehammer	i	forbindelse	med	Ungdoms	OL.	

Styret	i	AK	går	samlet	på	åpningsseremonien,	og	Elling	ordner	med	billetter.	

Tid	og	sted	for	møte	kommer	senere.	

	

12.-13.mars	er	det	WC	på	Kvitfjell.		
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Alle	melder	fra	snarets	mulig	til	Claus	om	de	kommer	eller	ikke	til	Kvitfjell.	

	

• AK	er	informert	om	at	det	er	kommet	en	søknad	om	å	få	tilbakebetalt	egenandel	fra	en	

tidligere	løper	.	Ak	er	orierntert	om	saken	

Det	er	enighet	om	at	Claus	tar	denne	saken	videre	og	at	AK	støtter	hans	håntering	av	

saken.	

Eventuelt	

	

• Elling	reiser	til	St.Moritz.	Anne	Cathrine	skal	til	Cortina.	

	

	

Voss	16.januar	2016,	ACE	


